
PROTOKÓŁ NR 12/09

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 10 lutego 2009 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kordian Kosowski - Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Genowefa Pohoska,

4. Andrzej Machnica,

5. Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

1. Stasiński Jarosław,

2. Kołodziej Roman,

3. Tadeusz Cwynar,

4. Górecki Mirosław.

Porządek obrad:

1. Omówienie możliwości uczestnictwa władz Gminy Kowary w organizacji rajdu samochodów 

terenowych.

2. Zaprezentowanie  wybranych  Priorytetów  z  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  oraz 

możliwości pozyskania środków zewnętrznych z tego Programu na lata 2007-2013.

3. Omówienie Planu pracy Komisji na rok 2009.

4. Sprawy bieżące.

1.  Pan  Jarosław  Stasiński  zaprezentował  wszystkim  obecnym  zdjęcia  oraz  krótkie  firmy  z 

ubiegłorocznego Rajdu. Impreza zrzeszająca sympatyków aut terenowych jest  zaplanowana także i  w tym 

roku. W porównaniu do roku 2008, swój przyjazd zapowiedziało dwa razy więcej załóg – ok. 90 aut.

Podczas  Komisji  ustalono,  że  w  najbliższym  czasie  dojdzie  do  roboczego  spotkania  P.  Stasińskiego  z  P. 

Burmistrzem, w celu omówienia ważnych kwestii organizacyjnych. Wszyscy obecni zaakceptowali propozycję 

pomocy organizatorom. Start miałby się odbyć z ul. Jagiellończyka, tak, aby mieszkańcy mogli zapoznać się 

pokrótce i zobaczyć w całej okazałości, startujące pojazdy. Niewykluczone, że zawody będą połączone z jakąś 

inną imprezą miejską. O szczegółach prac z tym związanych Radni będą informowani.

2.  Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą przygotował prezentację na 

temat  możliwości  pozyskania  środków  zewnętrznych  z  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki,  na  lata 

2007-2013. Wśród nich wskazano np. na możliwość pozyskania środków na organizację szkoleń: językowych, 

pozwalających zdobyć nowe uprawnienia i kwalifikacje. P. Kosowski wskazał także na możliwość stworzenia 

nowych miejsc w przedszkolach, rozszerzenie etatów oraz dofinansowanie przy tworzeniu świetlic. Zasada 
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finansowania takich przedsięwzięć opiera się na prefinansowaniu, w ramach którego można uzyskać nawet 

do 100% dofinansowania. Po skończonej prezentacji nikt nie zgłosił pytań ani uwag.

3. Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie uchwalili zaprezentowany plan pracy na rok 2009, nie 

zgłaszając zastrzeżeń (Plan dołączono jako załącznik do protokołu).

4. W punkcie 4. nie były omawiane dodatkowe kwestie.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja wnioskuje o bieżące informacje o postępie prac w organizacji rajdu aut terenowych, który 

zaplanowano na mies. VII.

Protokołował:                                                                                                             Przewodniczący

Kordian Kosowski                                                                                            Komisji Sportu, Turystyki

                                                                                                                              i Współpracy z Zagranicą
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